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TOE.22.0042 05-09-2022 Motie Armoede rijst de
pan uit, alle hens aan
dek! - Memo

Wethouder Gillissen zegt toe de raad met een memo te informeren als het verwerken en adequaat opvolgen van het groeiende
aantal signalen over betalingsachterstanden niet volgens plan verloopt en er mogelijke problemen ontstaan.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

-

TOE.23.0023 22-05-2023 Vragenhalfuur -
Knelpunten bij
peuterspeelzalen

Wethouder Verduin komt schriftelijk terug op de vraag van mevrouw Leijten (PU) of de eventuele knelpunten bij peuterspeelzalen
(0-4 jaar) ook worden meegenomen in het onderzoek naar de capaciteit van kinderopvang.

L. Verduin-de Vries Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Alle vormen van formele kinderopvang worden in dit onderzoek meegenomen. Het gaat dan om peuteropvang. Voorschoolse educatie, kinderdagopvang en buitenschoolse opvang. Binnen de verschillende soorten opvang, zullen naar verwachting namelijk ook verschillende
knelpunten naar voren komen. Daarom worden alle soorten opvang meegenomen in het onderzoek.  
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TOE.22.0044 19-09-2022 Vooroverleg bouw-
technische aspecten en
leges

Wethouder Van Steen zegt toe de zoektocht aan te willen gaan of vooroverleg mogelijk is op bouw-technische aspecten en of
daar ook leges voor gerekend kunnen worden.

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Is een vooroverleg mogelijk op bouwtechnische aspecten onder de Wet kwaliteitsborging voor het bouwen?
Ja dat kan. Een vooroverleg is altijd mogelijk. In welke vorm dan ook. Ook voor bouw-technische aspecten van bouwwerken die vallen onder de Wet kwaliteitsborging voor het bouwen (Wkb). Uiteraard kunnen we alleen vooroverleg aanbieden als we het specialisme nog in
huis hebben.
Maar de toetsing ligt straks niet meer bij de gemeente maar bij de kwaliteitsborging. Door vooroverleg te doen wek je de schijn dat we akkoord zijn en dit terwijl we de toetsing niet doen.
Is het mogelijk om leges te heffen over een vooroverleg op bouwtechnisch aspecten onder de Wkb?
Ja. Als een vooroverleg plaatsvindt, in welke vorm maakt niet uit, dan maakt de gemeente kosten. Deze kosten kunnen bij de aanvrager in rekening worden gebracht d.m.v. leges. Daarbij maakt het niet uit wat de vervolgprocedure wordt (vergunningsvrij, meldingsplicht,
vergunningplicht).
Het ligt echter voor de hand dat een vooroverleg over de bouwtechnische aspecten gepleegd worden met de partij die over de toetsing gaat, de kwaliteitsborger.

TOE.22.0096 12-12-2022 Fietspad Nagele-
Schokland

Wethouder Verduin zegt toe het fietspad Nagele-Schokland op de agenda te houden en dat ze in contact zal treden met het dorp
en andere partners om daarover te spreken.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Reactie op de toezegging
Naar aanleiding van een toezegging in de gemeenteraad van 12 december 2022 heeft wethouder Verduin op 25 januari 2023 een gesprek gevoerd met dorpsbelang Nagele. Aanleiding voor de toezegging van de brief van dorpsbelang over het niet doorgaan van het fietspad
Nagele-Schokland binnen het ZZL-programma. In het gesprek is het volgende besproken:
Aanleg van het fietspad bleek onmogelijk binnen de deadline van het subsidieprogramma
We hebben kort gesproken over de relatie van het fietspad ten opzichte van het ZZL-programma en de Erfgoeddeal. Het fietspad was een onderdeel van het ZZL-projectplan Recreatieve routeontwikkeling en daarnaast als gemeentelijke cofinanciering opgenomen in de
Erfgoeddeal. Met de deadline van het ZZL-programma in zicht was het afgelopen zomer niet meer haalbaar om binnen de termijn tot overeenstemming te komen met de grondeigenaren, een onttrekkingsbesluit van het RVB te verkrijgen en het fietspad aan te leggen.
Dat betekent niet dat het fietspad van de agenda is
Wethouder Verduin ziet absoluut meerwaarde in een recreatieve fietsroute tussen Nagele en Schokland. Wij denken aan eenzelfde soort schelpenpad als het Dinahmightpad tussen Emmeloord en Schokland. Maar we willen ook andere mogelijkheden onderzoeken. Wij
zullen de route Nagele-Schokland meenemen in een breder plan voor recreatieve fietsrouteontwikkeling dat aan het college van b&w en daarna aan de gemeenteraad zal worden voorgelegd.
De gemeenteraad vindt recreatieve routeontwikkeling belangrijk
Dit blijkt uit een motie die recent is aangenomen. Echter, we hebben ook met elkaar gedeeld dat er voor de benodigde financiering eerst nog een besluit van het college en de gemeenteraad nodig is. En dat we voor realisatie afhankelijk zijn van grondeigenaren en pachters.
Dit laatste is geen eenvoudige opgave omdat boeren liever geen grond afstaan.
We trekken graag samen op met Dorpsbelang Nagele 
We hebben stilgestaan bij de rol die dorpsbelang kan innemen om het maatschappelijk belang van aantrekkelijke fietsroutes in de buurt van Nagele te onderstrepen en draagvlak te vergroten, ook omdat grondeigenaren niet direct profijt hebben van een fietspad langs hun
akker. Verder hebben we gesproken over alternatieve ideeën, zoals een drijvend fietspad. En tevens attendeerde dorpsbelang ons erop dat het waterschap mogelijk een aantal natuurlijke oevers moet aanpassen. Dit kan een gelegenheid zijn om samen op te trekken.
Er is met dorpsbelang Nagele afgesproken dat het fietspad op de agenda blijft staan. Zodra er ontwikkelingen zijn houden we elkaar hiervan op de hoogte.

TOE.23.0041 10-07-2023 PN - Formatie-
uitbreiding en verdeling

Burgemeester De Groot zegt toe dat hij na de zomer commissie BFE zal laten informeren over de formatie-uitbreiding en
verdeling, incl. de vraag van ONS over het in dienst nemen van tijdelijke krachten.

R.T. de Groot Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

staat gepland op de commissie agenda BFE 31-10-2023

TOE.23.0039 10-07-2023 PN - Motie 2023-07-13o
CDA – GGZ
wachtlijstoverbrugging

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Horst (CU-SGP) over de wachtlijsten bij
praktijkondersteuners van huisartsen (POH).

L. Verduin-de Vries Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening
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Er is geen sprake van wachtlijsten bij de POH Jeugd GGZ. Na een bezoek aan de huisarts is een eerste afspraak met de POH Jeugd GGZ binnen drie weken gepland. Voorafgaand deze eerste afspraak is er al kort telefonisch contact tussen de jeugdige en/of ouders en de
POH Jeugd GGZ.

TOE.23.0045 02-10-2023 Speelveld achter
Rietstraat/Meldestraat/H
oefbladstraat

Wethouder Van Steen zegt toe dat het college zich, samen met Mercatus, wil inspannen voor verbeteringen van het speelveld. de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Na / tijdens de bouwwerkzaamheden heeft het college toegezegd om samen met Mercatus, zich in te spannen voor (groen)herstel en verbetering van het (aangepaste) speelveld.

Commissie Bestuur, Financien en Economische zaken
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Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0092 28-11-2022 Decemberrapportage -
Relatie tussen
Zuiderzeegelden en
Erfgoeddeal

Wethouder Werkman zegt toe te onderzoeken hoe de relatie is tussen de Zuiderzeegelden en de Erfgoeddeal voor wat betreft de
bedragen voor de genoemde projecten in de decemberrapportage. Daarnaast maakt de wethouder een overzicht van de
geplande fietspaden en de status daarvan om duidelijk te krijgen welke fietspaden geprojecteerd zijn. Denk aan Nagele-
Schokland, Zwartemeerdijk of Voorsterbos.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Relatie ZZL-programma i.c.m. Erfgoeddeal
In de Erfgoeddeal is een projectonderdeel uit het vastgestelde ZZL-projectplan Recreatieve routeontwikkeling als cofinanciering opgenomen. Dit betreft het plan om een fietspad tussen Nagele-Schokland te realiseren. Medio 2022 is gebleken dat realisatie van dit fietspad
helaas niet mogelijk is, omdat de benodigde grond niet verworven kon worden binnen de deadline van het ZZL-programma. De gevolgen hiervan voor de gemeentelijke cofinanciering van de Erfgoeddeal worden momenteel in kaart gebracht. De rijksbijdrage voor de
Erfgoeddeal is definitief gegund, als één van de projecten voor cofinanciering niet doorgaat betekent dat niet dat er ook terugvordering plaatsvindt. Om binnen de deadline van het ZZL-programma uitvoer te kunnen geven aan het projectplan Recreatieve routeontwikkeling is
voor dat projectonderdeel een alternatieve invulling georganiseerd.
Relatie fietspad Zwartemeerdijk i.c.m. Erfgoeddeal
De koppeling tussen fietspad Zwartemeerdijk en de Erfgoeddeal komt uit de eerste aanvraag voor de rijksbijdrage. De eerste aanvraag omvatte meer projecten dan alleen Stijlicoon Nagele. Ook fietspad Zwartemeerdijk was hierin als projectonderdeel opgenomen. Voor die
aanvraag voor rijksbijdrage was ook cofinanciering nodig vanuit andere overheden en partners. De provincie heeft daarop de intentie uitgesproken om de provinciale bijdrage voor het beoogde fietspad Zwartemeerdijk aan te wijzen als aanvullende matching. Deze aanvraag
is echter afgewezen. Er is daarna een nieuwe aanvraag ingediend, die uitsluitend gericht was op Stijlicoon Nagele. Deze aanvraag is wel toegewezen. Fietspad Zwartemeerdijk is dus geen projectonderdeel van de erfgoeddeal.  
Los van de Erfgoeddeal heeft de gemeente ook een budget begroot voor realisatie van het fietspad Zwartemeerdijk. Er wordt op dit moment onderzocht wat een geschikte alternatieve invulling van de vrijgevallen middelen kan zijn ten behoeve van recreatieve
routeontwikkeling.

TOE.23.0014 22-05-2023 Nota geldleningen en
gewaarborgde
geldleningen 2023 -
Vordering op
Vennootschap B.V.

Sjoerd de Boer (CU-SGP) vraagt aan wethouder Werkman of de vordering op Vennootschap B.V. er nog steeds is (overzicht uit
2021). Wethouder Werkman komt hier vóór de raadsvergadering schriftelijk op terug.

S. Werkman Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

De Verkoop Vennootschap B.V. is in 2009 gevormd vanuit de verkoop van de aandelen Essent. Destijds heeft gemeente Noordoostpolder, conform hetgeen wat voorgeschreven is, verantwoord in haar financiële boeken. Er is een lening geactiveerd en deze is gelijk in zijn
geheel als voorziening opgenomen. Per saldo heeft deze lening onderaan de streep altijd met saldo € 0 op de balans gestaan. De Verkoop Vennootschap B.V. is op 9 april 2020 opgeheven. In 2022 zijn zowel de lening en de voorziening financieel uit de verantwoording
gehaald.
Om de nota geldleningen en gewaarborgde geldleningen aan te laten sluiten op de vastgestelde jaarstukken van 2021 wordt de bijlage, die ter informatie is opgenomen, gehandhaafd zoals die is ingebracht in de commissievergadering van 22 mei 2023, die wel met de
bovenstaande alinea zal worden aangevuld.

TOE.23.0015 22-05-2023 Rapportageformat
Majeure projecten - Lijst
met grote projecten

Wethouder Werkman zegt toe om een volledige lijst met grote projecten die voldoen aan de leidraad en aan het format Majeure
Projecten te verstrekken aan de gemeenteraad.

 

S. Werkman Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Wanneer de leidraad en het format gecombineerd worden is de volledige lijst:

Cultuurgebouw (project onder VIV)
Schokland/Werelderfgoedcentrum  (project onder VIV)
VO Campus  (project onder VIV)
Bosbad  (project onder VIV)
Wonen en Leefbaarheid (programma)
Klimaat en Energie (programma)
Centrum Emmeloord (project)
Gezondheidszorg (programma met 3 projecten het Vlie, dokter Jansenpark en dokter Jansencentrum).

TOE.23.0016 22-05-2023 Zienswijze (OFGV) -
Implementatie
omgevingswet

Wethouder Werkman komt schriftelijk terug op de vraag van Wilbert Ritsema (PU) of er binnen de omgevingsdienst afspraken
zijn gemaakt over hoe om wordt gegaan met de implementatie van de omgevingswet en de gevolgen die hier uit voortvloeien na
het schuiven van bevoegdheden.

S. Werkman Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening
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De vraag van de heer Ritsema is hieronder beantwoordt door de OFGV:
De OFGV bereidt zich op de implementatie van de Omgevingswet individueel (intern) voor en in samenwerking met de OFGV-deelnemers en ketenpartners. In Gooi en Vechtstreek gebeurt dit met de programmamanagers, in Flevoland in het platform Omgevingswet
Flevoland.
Het verschuiven van bevoegdheden zijn in beeld en vragen aanpakken op maat. Voorbeelden daarvan:

Omgevingsveiligheid; gezamenlijk met gemeentelijke partners de Ow-veranderingen in beeld gebracht, taken onderling verdeelt en afspraken gemaakt over uitvoering en financiering;
Ontgrondingen; gemeenten worden deels bevoegd. Provincies moeten advies met instemming geven, waardoor zwaartepunt van het OFGV werk bij de provincie blijft liggen. Wijziging in financieringsafspraak nu niet nodig;
Bodem; deel bevoegdheid en werk gaat over van provincie naar gemeenten. De OFGV-kosten voor de uitvoering van deze taak is in beeld gebracht. Een voorstel tot het verdelen van die kosten over de gemeentelijke deelnemers is voorbereid en gaat de
besluitvorming in (inclusief zienswijzeronde raden en Staten).

TOE.23.0017 22-05-2023 Zienswijze
IJsselmeergroep -
Transitie naar social firm

Wethouder Verduin komt schriftelijk terug op de vraag van Sjoerd de Boer (CU-SGP) over de bestemmingsreserve voor de
transitie naar de social firm. De vraag is hoe de transitie naar social firm verloopt en hoe zich dit verhoudt tot de kosten, gezien de
opgenomen €0 in de stukken van de IJsselmeergroep.

L. Verduin-de Vries Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Het klopt dat het bedrag van 0 euro is opgenomen in de stukken van de GR IJsselmeergroep. Het lukt vooralsnog om de kosten die worden gemaakt voor de transitie tot social firm te bekostigen uit de normale bedrijfsvoering.
De transitie naar de social firm is inmiddels in volle gang. Zo wordt er bijvoorbeeld hard gewerkt aan mogelijke ontwikkelscenario’s voor leerwerkbedrijven als Concern voor Werk, in lijn met landelijke veranderende wetgeving. Het realiseren van de ontwikkelscenario’s zal tot
benutting van de bestemmingsreserve leiden. De verwachting is dat er nog meer werk gemaakt gaat worden aan het door ontwikkelen van het praktijkleren.

TOE.23.0018 22-05-2023 Meerjarige agenda
Regio Zwolle 2024-2028
- Memo en overzicht
bestuurlijke speerpunten

Burgemeester De Groot zegt toe vóór de raadsvergadering een memo en een uitgebreid overzicht aan te leveren van de
belangrijkste bestuurlijke speerpunten van het college voor de Meerjarige Agenda 2024-2028 van de Regio Zwolle met daarin
onderbouwing voor het deelnemen aan de actielijnen uit de meerjarige agenda. In de memo worden concrete doelen verwerkt.

R.T. de Groot Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

De memo is op 1 juni 2023 gedeeld met de raad. 

TOE.23.0029 26-06-2023 Stavaza zorgtafel
(Programma 3)

Wethouder Verduin komt binnen twee weken schriftelijk terug op stand van zaken van de zorgtafel uit het economisch beleid. L. Verduin-de Vries Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening
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Sectortafel Zorg & Welzijn
De sectortafel Zorg & Welzijn is een overlegorgaan tussen de gemeente en bedrijven en instellingen die actief zijn in ziekenhuiszorg, (para)medische praktijken, verpleeg- en verzorgingshuizen, thuiszorg en welzijnswerk. Deze sectortafel is één van de zes sectortafels die
actief zijn en wordt voorgezeten door wethouder Linda Verduin.
Doel sectortafel
Het doel van de sectortafel staat omschreven in het Sociaal economisch beleid 2020-2024:
Vergaderfrequentie 
De sectortafels worden 2x per jaar gehouden. Na afloop van elke reeks van sectortafels komt een overkoepelende regiegroep samen om integrale opgaven te bespreken.
Vergaderdata sectortafel Zorg & Welzijn
De sectortafel is tot nu toe vier keer georganiseerd: 24-6-2021, 7-10-2021, voorjaar 2022 vervallen, 14-9-2022, 8-3-2023, 20-9-2023.
Deelnemende partijen
Antonius Ziekenhuis
Wonen bij September
ZONL
Allerzorg
Huisartsenpraktijk Medrie
Medical Hunt
Carrefour
Fokus Groep Emmeloord
ROC Friese Poort
Vakcollege Noordoostpolder
Gemeente Noordoostpolder
Gespreksonderwerpen en resultaten
Hieronder volgt een overzicht van de gespreksonderwerpen en resultaten uit de sectortafel.
Arbeidsmarkt t.o.v. bereikbaarheid en gebiedsmarketing

De arbeidsmarkt is het meest urgente onderwerp. Het is lastig om de planningen rond te krijgen. Dankzij zorgpersoneel uit Urk is de situatie hier beter dan in een aantal andere gebieden, maar we willen ook personeel uit de bredere regio naar Noordoostpolder
trekken. Daarmee samen hangen de thema’s mobiliteit en gebiedsmarketing. Het is belangrijk dat HBO/WOstudenten hier stage kunnen lopen, maar dan zit onze slechte bereikbaarheid met het openbaar vervoer in de weg. De werktijden in de zorg passen niet goed
bij de OV-tijden, dus alleen stagiaires met een auto of die in de Noordoostpolder wonen kunnen hier stage lopen. Er wordt gezocht naar oplossingen. Hierbij is ook gesproken over de mogelijkheden van deelmobiliteit. De deelnemers van de sectortafels zien hierin
niet direct mogelijkheden voor hun personeel en stagiaires.
Er is gesproken over de Human Capital Agenda Zorg en Welzijn Flevoland. Het is belangrijk dat deze verder geconcretiseerd wordt en bekend wordt bij de alle organisaties en bedrijven die hier belang bij hebben.

Aansluiting met het onderwijs

Zorg en Welzijn zijn belangrijke opleidingen voor het Vakcollege. Het Vakcollege werkt samen met Friese Poort aan doorlopende leerlijnen. De ambitie is om dit breder uit te breiden, zowel naar basisscholen als naar VO. In de lijn zoals dat ook in het Sterk Techniek
Onderwijs gebeurt. Er is afgesproken dat ‘zorgtechnologie’ een plek krijgt in de ‘Week van de Technologie’ die door het bedrijfsleven/gemeente/onderwijs in het schooljaar 20232024 zal worden georganiseerd. De Week van de Technologie is niet alleen een
projectweek, maar een breder jaarlijks lesprogramma. Ook ligt er de wens om een vorm van ‘Sterk Zorg Onderwijs’ (analoog aan Sterk Techniek Onderwijs) te organiseren. Hierover zal verder worden gesproken in de sectortafel.
Er is ook gesproken over een doorlopende leerlijn met het HBO/WO door verbindingen te leggen met bijvoorbeeld Windesheim. Daarnaast zijn er plannen voor het ontwikkelen van Associate Degreeopleidingen op HBO-niveau (voorbeeld is Physician Assistant).
Hierover zal verder worden gesproken in de sectortafel.
In dit kader wordt eveneens aangekaart dat er geen opleiding is tot doktersassistent. Deelnemers aan Het Vlie zijn hierover in gesprek met het onderwijs. Organisatie onderzoeken ook het zelf opleiden, er is al een initiatief met ambulancezorg, daar liggen veel
kansen. Ook ’t Hart wil opleiden, maar opleidingsplekken is een probleem. De deelnemers van Het Vlie nemen de nadrukkelijk wens om aantrekkelijke opleidingsplekken te realiseren mee in de gesprekken over Het Vlie.
Zorgtechnologie wordt steeds belangrijker. De ontwikkeling is versneld in de afgelopen coronajaren. We willen dit beter vervlechten in het onderwijs. Door bijvoorbeeld van elkaar te weten welke applicatie/zorgrobot je gebruikt, zodat het onderwijs hierop kan
inspelen. Andersom kunnen leerlingen de huidige werknemers helpen om vaardiger te worden met de digitale hulpmiddelen.

Het ROC Friese Poort organiseert hiervoor jaarlijks een (interne) technologiebeurs voor de zorg. Dat is niet bij alle deelnemers bekend en zou meer bekendheid moeten krijgen. Ook zal worden onderzocht of dit breder kan worden georganiseerd. Dit wordt in een kleinere
groep verder doorgesproken.
Daarnaast wordt het idee besproken om een inspiratiedag of zorgcongres te organiseren. Een dag met banen/stages/nieuwe zorgtechnologie/workshops. Wellicht is er een combi te maken met het jubileumjaar van ZONL.

Het aantal 75+ers in Noordoostpolder groeit, en daarbij ook de behoefte aan zorg (en dus zorgpersoneel). Daar tegenover staan minder jongeren, dus ook minder instroom in de opleidingen. De zorgaanbieders roepen het onderwijs op om te investeren in trajecten
voor zijinstromers. Daarbij kan ook gedacht worden aan statushouders als doelgroep voor het vervullen van banen in de zorg. Er zijn bij de deelnemers aan de sectortafels verschillende initiatieven om zij-instromers op te leiden. Deze kennis wordt onderling
uitgewisseld.
Het is belangrijk om studenten in opleiding bij het ROC Friese Poort goed voor te bereiden op de diversiteit in beroepen in de zorg en welzijn. Met name de thuiszorg is daarbij een aandachtspunt omdat weinig studenten deze richting kiezen. De afspraak wordt
gemaakt dat Allerzorg gastlessen gaat verzorgen op het ROC en mogelijk ook op het Vakcollege. Carrefour geeft al gastlessen op het ROC Friese Poort m.b.t. opbouwwerk en mantelzorg.
Er is een nieuw samenwerkingsverband met STERK VO. Licht gehandicapten kunnen een 3jarige opleiding volgen in kleine groepen met een eigen docent. De kosten hiervoor worden vergoed.

Kennisdeling

Er zijn relatief veel laaggeletterden in de Noordoostpolder. Zij zijn wel aan het werk, maar kunnen niet (goed) lezen en schrijven. Het gaat dan met name om oudere zorgmedewerkers. Zij kunnen daardoor niet altijd goed meekomen met de techniek. Er zijn
mogelijkheden om hierbij geholpen te worden, bijvoorbeeld bij het Taalpunt in de Bibliotheek of in de huiskamer van de gemeente. Daarnaast ontmoeten zorgmedewerkers in de thuiszorg en het welzijnswerk inwoners die mogelijk laaggeletterd zijn. Afgesproken
wordt dat zorgmedewerkers deze inwoners (indien nodig) actief toe leiden naar het Taalpunt in de bibliotheek.
Er wordt afgesproken om zorgmedewerkers in te zetten om de mogelijkheden voor energietoeslag actief mee te nemen naar de inwoners die zij vanuit hun werk ontmoeten. De zorgmedewerkers kunnen inwoners attenderen op de regelingen van de gemeente.
Er is verbinding gelegd tussen de sector zorg en welzijn en de nieuwe Omgevingsvisie. Er is een presentatie gehouden. De deelnemers hebben de tekorten in de huisartszorg aangekaart. Veel jongeren worden buiten de polder opgeleid tot arts en vinden daarna
hun werkplek buiten de polder. Huisartsen blijven vaak hangen in de stad waar de opleiding gevolgd wordt. Als oplossingsrichting wordt gedacht aan een partnerprogramma. De gemeente gaat samen met de deelnemers actief aan de slag met een campagne om
meer huisartsen naar de Noordoostpolder te trekken. Ook wordt de gemeente Noordoostpolder pilotgemeente voor het UMCG in het kader van de huisartsenopleiding.
Regioorganisatie voor huisartsen Medrie brengt het vraagstuk over het digitale zorgdomein in. Antonius Ziekenhuis denkt er juist over om uit dit verwijssysteem te gaan. Binnen de sectortafel wordt de ambitie uitgesproken om afstemming te zoeken en zoveel
mogelijk hetzelfde systeem te gebruiken. De meerwaarde voor artsen is dat je alles overzichtelijk hebt en patiënten ‘kan overdragen’ naar welzijn als dat nodig is (in het kader van Welzijn op Recept). Medrie, Antonius en Carrefour gaan hierover samen verder in
gesprek.

TOE.23.0030 26-06-2023 Glasvezel (Programma
5)

Wethouder Werkman komt binnen twee weken schriftelijk terug op de vraag over glasvezel van de PU over het nut van het
opnemen van deze post. (pagina 211)

S. Werkman Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Ten gevolge van de aanleg, instandhouding en opruiming van kabels en/of leidingen in en op openbare gronden ontstaat schade aan straatwerk, overige verhardingen of groenvoorzieningen. Ter compensatie van die levensduurverkorting wordt door de netbeheerder aan de
gemeente een vergoeding betaald ter compensatie daarvan. De netbeheerder draagt de kosten voor herstel van schade en degeneratie- en beheerskosten. In de Schaderegeling ingravingen zijn (onder andere) de voorwaarden en tarieven vastgelegd met betrekking tot de
wijze van verrekening van de herstelkosten van straatwerk, asfaltherstel, herstel van natuursteenverhardingen, groenvoorzieningen, beheers- en degeneratiekosten. De reserve waar de vergoedingen aan toegevoegd worden, overbruggen het moment van het ontstaan van
degeneratie en de vergoeding daarvoor tot het moment dat (vervroegd) onderhoud uitgevoerd wordt en de middelen voor onderhoud ontoereikend zijn voor dat deel. 
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TOE.23.0031 26-06-2023 Maatwerk door
vrijwilligers (Programma
6)

Wethouder Werkman komt binnen één week terug op de vraag van het CDA over het convenant schuldhulpverlening (pagina 82)
over het al dan niet verlenen van maatwerk door vrijwilligers en welke soort maatwerk hier wordt bedoeld.
Op 29 juni aangepast in:
Vraag 1 PvdA:  waardoor is het convenant  bewindvoering vertraagd en wat is de planning  (Rene v A)
Vraag  2 CDA: wat is de status van het onderzoek en hoe kijkt de wethouder tegen maatwerk door vrijwilligers aan en waar denkt
zij dan aan.

S. Werkman Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Antwoord vraag 1 :
Waardoor is het convenant  bewindvoering vertraagd en wat is de planning?
Er is geen sprake van vertraging op dit onderwerp. In de eerste helft van 2023 zijn de mogelijkheden onderzocht, conform planning. Dit is in de presentatie ‘Grip op Sociaal Domein’ op 17 april 2023 ook benoemd. In de tweede helft van het jaar wordt dit verder opgepakt en
uitgewerkt. Naar verwachting wordt dit eind 2023 of begin 2024 afgerond en zullen we u als raad informeren.
Antwoord vraag 2 :
1.2 - We onderzoeken een betere aansluiting tussen algemene en maatwerkvoorzieningen We onderzoeken welke (veel) voorkomende taken binnen maatwerkvoorzieningen geschikt zijn om uit te voeren door (zorg)vrijwilligers. We delen de uitkomsten met de partner(s) van
de algemene voorziening, zodat zij hier gericht op kunnen werven en trainen. Hierdoor realiseren we een betere aansluiting tussen maatwerkvoorzieningen en benodigde inzet (zorg)vrijwilligers. Toelichting status activiteit Als gevolg van de aanbesteding en de implementatie
van resultaatgericht werken, o.a. door de inrichting van onze systemen en het doen van herindicaties, heeft dit onderzoek nog niet plaatsgevonden. Voorgenoemde heeft meer inspanning gekost dan vooraf voorzien. We hebben ervoor gekozen de prioriteit te leggen bij het
verstrekken van de juiste zorg aan onze inwoners. De herindicaties en inrichting van systemen zijn inmiddels afgerond, waardoor de ruimte ontstaat te onderzoeken waar de inzet van o.a. vrijwilligers een goed alternatief kan zijn voor maatwerk.
Wat is de status van het onderzoek en hoe kijkt de wethouder aan tegen maatwerk door vrijwilligers. Waar denkt zij dan aan?
Het onderzoek welke voorzieningen uit het maatwerk wellicht in aanmerking komen voor een verschuiving naar een algemene voorziening en/of vrijwilligers is specifiek voor het domein Wmo. Voorbeeld hiervan is eigenlijk ook de wasservice (dit is uit het maatwerk gehaald
en uiteindelijk een algemene voorziening geworden). Zo is het denkbaar dat er wellicht meer activiteiten uit het maatwerk kunnen worden gehaald en in een algemene voorziening of door vrijwilligers kunnen worden uitgevoerd. Meer voorbeelden noemen kan nu nog niet,
want daar is juist het onderzoek voor bedoeld.

TOE.23.0032 26-06-2023 Gesprek
Atletiekvereniging
Noordoostpolder
(Aanbiedingsbrief)

Wethouder Van Amersfoort informeert de raad uiterlijk maandag 3 juli over de uitkomsten van het gesprek van hem met
Atletiekvereniging Noordoostpolder.

R. (René) van
Amersfoort

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Memo Gespreksverslag AV NOP 30 juni 2023

TOE.23.0035 26-06-2023 Uitvoeringsagenda
Waterloopbos
(Programma 1)

Wethouder Verduin zegt toe om naast bedrijven en initiatiefnemers ook inwoners nadrukkelijk te betrekken bij de
Uitvoeringsagenda Waterloopbos.

L. Verduin-de Vries Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

de bewoners worden betrokken bij de uitvoering van en mogelijk bij het opstellen van de uitvoeringsagenda

TOE.23.0036 26-06-2023 Bestrating begraafplaats
(Programma 1)

Wethouder Van Amersfoort zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van CU-SGP met betrekking op de bestrating van de
begraafplaats en waarom deze (opnieuw) in de perspectiefnota is opgenomen.

R. (René) van
Amersfoort

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

In de commissievergadering is er een vraag gesteld waarom er opnieuw budget gevraagd is voor de paden op de begraafplaats. De reden is als volgt:
De eerdere aanvraag had betrekking op de begraafplaatsen in:

Espel
Bant
Luttelgeest
Kraggenburg
Ens
Tollebeek

In de nu voorliggende perspectiefnota is budget gevraagd voor de begraafplaatsen:

Creil
Marknesse
Rutten
Emmeloord, ter plaatse van boomwortel in asfalt
Nagele (deels)

Commissie Woonomgeving

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.23.0020 22-05-2023 Wvg perceel Pilotenweg
te Emmeloord - Optie
pacht voor Zorgboerderij

Wethouder Van Steen komt schriftelijk terug op de vraag van de heer Kromkamp (VVD) of voor de zorgboerderij de optie van
(langere) pacht ook meegenomen kan worden naast verhuur of verkoop voor de uiteindelijke bestemming van het perceel.

de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Als (door)verkoop geen optie blijkt te zijn, worden de mogelijkheden van huur/huurkoop beoordeeld.

TOE.23.0024 22-05-2023 Monitor Brede Welvaart
Gemeente
Noordoostpolder

Mevrouw Veldman komt schriftelijk terug op de vraag van de heer Haagsma (PU) over sheet 9 of het bij de woningvoorraad naar
eigendom gaat om unieke eigenaren.

R.T. de Groot Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening
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Het percentage koopwoningen betreft in principe unieke eigenaren. Als iemand een woning huurt van een (particuliere) woningbezitter, dan wordt deze bewoning door het CBS als huurwoning gezien. Ik schrijf in principe omdat het zo kan zijn dat iemand zijn woning verhuurt
aan iemand die niet geregistreerd staat, dan wordt ten onrechte deze woning als koopwoning in de cijfers opgenomen terwijl het eigenlijk om een huurwoning gaat. Dit gaat om uitzonderingen. Het percentage van 66 betreft dus huiseigenaren die in hun eigen woning wonen.

TOE.23.0037 27-06-2023 Aankoop perceel en
opstallen inclusief
inventaris Graaf
Florislaan 24 te Creil

Wethouder Van Steen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Kromkamp (VVD) of het ten aanzien van
leegstandsbeheer bij deze investering blijft en er in de toekomst geen extra budget benodigd is.

de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

De kosten voor het leegstandsbeheer zijn in eerste instantie voor 1 jaar.
We streven er naar om binnen dat jaar een nieuwe invulling te hebben voor het Poortershuys.
Ondertussen zijn wij samen met Dorpsbelang op zoek naar een tijdelijke uitbater.
Mochten we die vinden dan zullen de kosten van het leegstandsbeheer waarschijnlijk lager uitvallen dan geraamd.
Ook zijn we als gemeente aan het onderzoeken of we een deel van het inventaris kunnen verkopen. Hieruit zou eventueel ook een deel van het leegstandsbeheer kunnen worden gedekt.
Op deze manier beperken we het risico op meerkosten bij langere leegstand dan een jaar.

TOE.23.0044 18-09-2023 Septemberrapportage
2023 - Wachtlijsten

Wethouder Verduin komt schriftelijk terug op de vraag van de heer Van der Horst over de tekst in de septemberrapportage over
wachtlijsten: ‘het informeren van verwijzers en inwoners op eenvoudige en actuele wijze moet nog geactualiseerd worden’ -
wanneer is dit gereed?

L. Verduin-de Vries Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Inmiddels is dit gereed. De wachttijden worden gepubliceerd via “Steunwijzer Noordoostpolder”. Dit betreft de sociale kaart voor zowel inwoners als professionals. Nieuw daarbij is dat de wachttijdmodule is geactiveerd. Zorgaanbieders krijgen elke twee weken een melding
én de gelegenheid om hun actuele wachttijd door te geven. Het verschilt nog per aanbieder hoe consequent dit wordt doorgegeven. We sturen hierop bij de kwartaalgesprekken die we met de gecontracteerde zorgaanbieders voeren.  
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